

Gertraud Walz

Schwäbisch Sweethearts e. V.

Who hasn't yet?

Who wants another go?

The green island of Ireland is always worth a trip – particularly to County Kerry in the Wild West, where Ireland is at its most beautiful.

For more than 20 years Eberhard has organized trips to Ireland for Square and Contra dancers, as well as for friends and lots of other nice people. His grandson Kenny has now taken over the matter as a hobby. Once a year he guides small groups from 10 to 16 persons in a minibus to places where no tourist bus can get to. Accommodation is offered in flats in Tralee, and the evenings are spent in the pub or dancing either with or without a caller.

Wer hat noch nicht?

Wer will nochmal?

Die grüne Insel Irland ist immer eine Reise wert – speziell die Grafschaft Kerry im wilden Westen, wo Irland am schönsten ist.

Über 20 Jahre lang organisierte Eberhard Irland-Tours für Square- und Contra Dancers, Freunde und lauter nette Leute. Enkel Kenny hat jetzt hobbymäßig das Angebot übernommen. Einmal im Jahr führt er kleine Gruppen ab 10 bis 16 Personen im Kleinbus an Orte, wo kein Touristenbus hinkommen kann. Unterkunft in Appartements in Tralee, am Abend im Pub oder auch Tanz je nachdem ob mit oder ohne Caller.

Whoever is interested should get in contact with Kenny.

Wer einen interessierten Bekanntenkreis hat, melde sich bei Kenny.

Translated by Clive Jones

